

HJO250i SETTEMENT OF THE TEMPORAL TEMPORA TEMPORAL TEMPORAL TEMPORA TEMPORA TEMPORA TEMPORAL TEMPORAL TEMPORAL TEMPORAL TEMPORA

兹证明

常州市苏南伟杰钢球有限公司

统一社会信用代码: 9132041274392217X7

注册地址: 武进区雪堰镇夏墅村杨家头生产地址: 武进区雪堰镇夏墅村杨家头

上述组织的质量管理体系已经评审并符合 GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015 质量管理体系标准适用条款的要求

认证/注册范围:钢球的生产(法规强制要求范围除外)。

本证书认证范围与其涉及有效的法律法规的要求一并使用,该要求包含但不局限于行政许可,资质范围及 CCC 要求等。

在证书持有者的管理体系持续符合质量管理体系标准要求的运行条件下,认证有效期三年,自 2020年 07月 24日至 2023年 07月 17日。

本证书的有效性需经华智认证通过定期的监督审核确认保持。



签发为

绿龙



本证书信息可在我公司网站(www.huazhi-group.com)及国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。 公司地址:深圳市龙华区观湖街道新田社区环观南路72-6号创客大厦525室





QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

This is to certify that

CHANGZHOU SUNANWEIJIE STEEL BALL CO.,LTD

Unified Social Credit Code:9132041274392217X7

The registered address: Yangjiatou Xiashu Village, Xueyan Town, Wujin District Production address: Yangjiatou Xiashu Village, Xueyan Town, Wujin District

The Quality Management System of the above organization has been assessed and found to be in accordance with the applicable terms requirements of the GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015 standard.

Scope of certification/registration: Production of steel balls (except mandatory requirements)

This certificate is made valid when used with certification scopes and the requirements of applicable laws and regulations. These requirements include, but are not limited to, administrative permits, scopes of qualifications, and CCC requirements.

Subject to operation conditions in requirements conformity with Quality Management System, This Certificate is valid for a period of three years only, From July 24,2020 to July 17,2023.

The effectiveness of this Certificate shall be Validated by periodic surveillance audit of HUAZHI for maintenance.



ISSUED BY Duling

You can seek the certificate details which are both on the HUAZHI official website (www.huazhi-group.com) and the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China official website (www.cnca.gov.cn) . Add: Room 525 of Chuangke Building, 72-6 Huanguan South Road, Xintian Community, Guanhu Street of Longhua District, Shenzhen, China